
A už je to tady!!!! 
     Svačinu do tašky,taška 

do ruky,pusu na cestu a jde 
se....Právě začalo září a s ním 
i nový školní rok 2009/2010. 
     Do naší školy le-
tos nastoupilo 12 „čerst-
vých“ školáčků-prvňáčků. 
Celá naše redakce jim přeje, 
aby do nového školního ži-
vota vykročili pravou nohou 
a aby se jim dařilo. Jejím ro-
dičům přejeme klid, rozvahu, 
toleranci, pevné nervy a v ne-
poslední řadě nutnou dávku 
„zdravého selského rozumu“. 
Vždyť přece kaž-
dý začátek je těžký. 
                                                                                                                                                      
                  Redakce zpravodaje

…Ale úplně od začátku. V roce 2005 Zastupitelstvo 
obce schválilo smlouvu o spolupráci, která měla obci 
přinést mimo jiné finanční prostředky do rozpočtu, 
kterých v té době nebylo a vlastně nikdy není a ne-
bude dost. V době hledání možného dofinancová-
ní dotačních prostředků na stavbu kanalizace jsme 
zvažovali pro i proti. V té době nebyla Zastupitel-
stvu obce známa žádná skutečnost, proč na záměru 
pískovny nespolupracovat. Samozřejmě jsme si byli 
vědomi nenávratného kroku ve změně orné půdy na 
vodní plochu, která by později měla být využívána k 
rekreaci, rybolovu atd. Podobné vodní plochy nás 
obklopují z několika stran a negativní dopady např. 
z Tovačova ani odjinud nebyly potvrzeny. Zvýšenou 
dopravu po dobu těžby jsme neopomenuli, od po-
čátku bylo jasné, že bude vedena po komunikacích 

Vážení občané,

s koncem prázdnin a dovolených vychází toto vydá-
ní zpravodaje a jako by to měl být start po okurkové 
sezóně. Chtěl bych se vyjádřit k některým událos-
tem, které se dějí kolem nás a jen málo koho pone-
chávají v klidu.
Nejžhavější téma – „pískovna Věrovany“. Minister-
stvo životního prostředí ČR si na základě žádosti 
zadavatele vyhradilo právo posuzovat vliv tohoto 
záměru na životní prostředí. Po předchozím pra-
covním jednání Zastupitelstva obce toto vedlo k vy-
ústění přípravného výboru, který podal návrh ke ko-
nání referenda. Chtěl bych jenom vysvětlit některé 
pojmy návrhu, kde jsou uváděny důvody ke konání 
referenda a ohradit se k některým vyjádřením.



mimo naší obec. Zvláště pak sousední Dub n M. byl 
o tomto záměru informován. 
V návrhu uvedený pojem „vedení obce“ není po-
třeba používat, pokud měl nebo možná neměl pří-
pravný výbor na mysli starostu a místostarostu, ale 
ti jsou také součástí 15-ti členného Zastupitelstva 
obce, které svým usnesením přijímá rozhodnutí a 
ta jsou poté plněna. V klíčových rozhodováních na 
veřejném zasedání a to č. 18. dne 8. 12. 2005 a č. 19 
dne 27.2.2006 bylo pro schválení záměru 9 resp. 11 
členů ZO, tedy plný počet přítomných zastupitelů. 
Zbylých do počtu 15 se až na některé výjimky bez 
omluvy nezúčastnilo. Všechno probíhalo všemi or-
gány obce, tedy podle zákona o obcích. Dlouhé ob-
dobí se o záměr prakticky nikdo nezajímal. Pak jsou 
tady známé praktiky sousedních obcí, které vyvo-
laly podle mého až neskutečné obavy a vyvrcholení 
nakonec bylo na veřejném zasedání č. 7. dne 20. 11. 
2007, kdy nebyla schválena změna územního plánu 
obce a byl přijat návrh ke konání referenda. To, že 
nebyl respektován zákon o obcích k vyhlášení refe-
renda není pravdou, protože v zápisu z 8. veřejné-
ho zasedání dne 19. 2. 2008 kontrolou plnění úkolů 
bylo dohodnuto, že trvající úkol vyhlášení referenda 
bude plněn až po veřejném projednání a výsledku 
dokumentace EIA – vliv záměru na životní prostře-
dí. Jelikož výsledkem hodnocení bylo vydání zápor-
ného stanoviska Krajského úřadu Olomouckého 
kraje v prosinci 2008, nebyl důvod referendum vy-
hlašovat. V této době není proces EIA stále dokon-
čen ani nyní Ministerstvem životního prostředí.

Respektuji návrh přípravného výboru k referen-
du, ale nemůžu souhlasit s uvedením opět „vedení 
obce“ nebere v úvahu všechna možná negativa a je 
k realizaci záměru velmi laxní až negativní. Naopak 
na straně druhé musí Zastupitelstvo obce respekto-
vat i platnou smlouvu o spolupráci a dodržet pod-
mínky smlouvy tak, aby nedošlo k jejímu porušení a 
zamezit tím možným dopadům na obec.
Další záležitostí, ke které bych se chtěl krátce vyjád-
řit, je otevřený dopis Zastupitelstvu obce Věrovany, 
ve kterém se Občanské sdružení 1. FC Pivní balet 
Nenakonice snaží napadnout rozhodnutí Rady obce 
o pronájmu pozemků v areálu HSTS v Nenakoni-
cích, tj. smlouvu mezi obcí Věrovany a FC Pivní ba-
let Věrovany. Tento dopis byl určen Zastupitelstvu 
obce a ještě před jeho projednáním byl rozeslán 
všem občanům naší obce. Smlouva o pronájmu byla 
v té době (1. 7. 2008) uzavřena na základě žádosti 
jediného subjektu, kterému tímto bylo umožněno 
čerpání dotací i mimo rozpočet obce. Nájemce FC 
Pivní balet Věrovany (Radek Hrabal) již před uza-
vřením smlouvy se aktivně podílel na zvelebování a 
provozu předmětu nájmu.
Nevím, zda praktiky rozesílání jednostranného po-
hledu ještě před zasednutím u jednacího stolu mají 
napomoci dobru věci.
Doufám, že nastávající babí léto přinese pozitivnější 
klima a s ním objektivní pohled na dění v naší obci.

                    Miroslav Kubíček, starosta

Septiky, žumpy a jejich vyvážení na ČOV

Zastupitelstvo obce na začátku roku schválilo 
smlouvu o odvádění odpadních vod mezi obcí a 

občany. Této smlouvě předcházel informační dopis 
starosty obce, který vysvětluje, že vypouštění od-
padních vod se týká všech, kteří jsou napojeni na 
kanalizaci, tzn. i na kanalizace stávající a to i v pří-
padě, že odpadní vody neústí na ČOV. Těm, kteří 
na kanalizaci připojeni nejsou a uvedenou smlouvu 
podepíší, zajistí obec za stejných podmínek odvoz a 
uložení fekálií na ČOV. A právě o tomto vyvážení a 
uložení fekálií bych chtěl krátce podat informace, 
které jsou velmi zajímavé a jistě se promítnou do 
stanovení ceny odvádění odpadních vod kanalizací 
obce v následujícím roce.
Tuto službu započala obec na začátku měsíce břez-

na a již nyní do konce srpna bylo provedeno 261 vý-
vozů s celkovým množstvím uložení fekálií na ČOV 
v počtu 1.540 m3. To znamená, že bylo provedeno 
513 jízd traktorem, což představuje v průměru 4,3 
jízdy denně za 120 pracovních dnů.  
V mnohých případech dle sdělení pracovníků obce 
nejsou vyváženy fekálie, ale voda dešťová a to i ze 
septiků, které mají přepady do kanalizační sítě. Po-
dobně stejně jsou na tomto vyvážení také žumpy, 
do kterých jsou mnohdy svedeny dešťové vody a tak 
se opět vyváží voda a ne fekálie.
Náklady spojené s touto službou jsou přesně evido-
vány a budou podkladem pro stanovení ceny v příš-
tím roce, jak jsem již uvedl, takže společně všichni 
zaplatí vyvážení nejen fekálií, ale také vody obča-
nům, kteří tuto službu využívají a částečně i zneu-
žívají.



Z uvedených důvodů připravuje obec kontrolu 
z jakých staveb tedy septiků či žump se odpadní 
vody vyvážejí a co je na tyto stavby připojeno. V 
případě zjištění nedostatků bude vyvážení odpad-
ních vod z těchto nemovitostí řešeno individuál-
ně a to především zaplacením takového vývozu.

Kontejner na rostlinný odpad

Tuto službu pro občany zavedl obecní úřad pro-
to, aby občané měli možnost ze svých zahrádek 

a okolí domů uložit zelený odpad jako je posečená 
tráva ze sekaček, plevel, zbytky ovoce, zbytky ze-
leniny, ořezané květiny a podobně a nemuseli jej 
ukládat do svých popelnic, které by byly ihned plné. 
Tento kontejner, který je umístěn u mlýna ve Vě-
rovanech je pravidelně vyvážen, avšak v poslední 
době se v něm objevují stále častěji a ve velké míře 
také ořezané větve stromů, dřevo, jehličnany a vy-
soká tráva ze zahrad a dokonce z polí. Vysoká frek-
vence vyvážení tohoto kontejneru, ve kterém jsou 

převážně uloženy zmíněné materiály, opět povede 
k tomu, že se zvýší poplatek za odvoz TKO v příš-
tím roce, nehledě na to, že se celá tato služba pro 
občany míjí svým účinkem. Také v tomto případě 
společně všichni zaplatíme za ty občany, kteří takto 
řeší likvidaci takového odpadu. V krátké době tento 
kontejner bude označen a uvedeno co se nemůže 
do něho ukládat a to: větve a ořezy stromů, dřevi-
ny, dřevo, vysoká tráva, sušené seno. Je také na nás 
všech, abychom si všímali a upozorňovali ty obča-
ny, kteří nebudou dodržovat uvedená pravidla, že 
jejich porušování zaplatíme všichni společně, což 
jistě není správné.

Vážení občané oba dva tyto moje příspěvky chtějí 
poukázat na to, že pokud nebudou dodržována ur-
čená pravidla ze strany některých obyvatel, veškeré 
náklady zaplatíme všichni společně a to přece není 
správné a spravedlivé vůči těm co pravidla dodržu-
jí. 
                                     Josef Odstrčilík - místostarosta

 

Pořadatelem sportovního dne mikroregionu 
Království byla naše obec, která zajistila 

sportoviště i propozice jednotlivých sportů. Byli 
určeni vedoucí soutěží. Pro vítěze byly připraveny 
ceny v podobě pěkných pohárů a hodnotných 
dárkových balíčků. Sportovní den zahájil předseda 
mikroregionu pan Petr Hanuška starosta obce 
Velký Týnec a za naši obec přivítal přítomné hlavní 
pořadatel Josef Odstrčilík - místostarosta. Jednotlivé 

obce měli zastoupení nejen v hráčích, ale také přijeli 
starostky či starostové zúčastněných obcí. Po celý 
den bylo zajištěno občerstvení a také se vydařilo 
počasí a to vše přispělo k tomu, že se sportovní 
den mikroregionu Království v naší obci vydařil. 
Finančně celou akci zajistil mikroregion v rámci 
svého rozpočtu. Je nutné poděkovat především 
vedoucím jednotlivých sportů, kteří zajistily hladký 
průběh soutěží.

Sporty:      1)   Volejbal hřiště Sokolovna Věrovany – celkem se zúčastnilo 9 družstev 
                         ve dvou skupinách a to: Brodek u Přerova, Věrovany, Majetín, Citov,
                         Suchonice, Kožušany, Velký Týnec, Blatec, Majetín 
                         2. Pořadí: Kožušany, Věrovany, Velký Týnec. 
                         Celkem se zúčastnilo 54 sportovců. 
                         Vedoucí: Roman Čtvrtlík

                   2)   Nohejbal hřiště HSTS Nenakonice – celkem se zúčastnilo 6 družstev
                         Pořadí: Věrovany ,Rakodavy, Suchonice. 
                         Celkem se zúčastnilo 24 hráčů. 
                         Vedoucí: Miloš Zatloukal
              
                   3)   Stolní tenis Sokolovna Věrovany - celkem se zúčastnilo 19 hráčů a to:
                         Grygov 1, Kožušany 5, Dub nad Moravou 3, Velký Týnec 2, Věrovany 2,     
                         Krčmaň 3, Suchonice 3. 
                         Pořadí: Strouhal Zdeněk, Bresat Vladislav, Spáčil Jaroslav.

SPORTOVNÍ DEN MIKROREGIONU 



Vypracoval: Josef Odstrčilík – hlavní pořadatel

Již mnoho roků se vzorně starají o vzhled 
a čistotu Rakodavského pomníku a jeho 

okolí manželé Miroslava a Josef Arnoštovi 
z Rakodav č.p. 250. Za tuto jejich práci jim 
patří naše poděkování.                                                                                                  
                                                                                                                                                      
                   Josef Odstrčilík - místostarosta                   

                          Vedoucí: Dalibor Studený 
                          
                     4)   Malá kopaná hřiště HSTS Nenakonice - celkem se zúčastnilo 10 družst.
                           Kožušany, V. Týnec, Věrovany, Brodek u Pr., Grygov, Rakodavy,
                           Citov, Majetín 1, Majetín 2, Nenakonice.
                           Pořadí: Grygov, Citov, Kožušany.
                           Celkem sportovců 80. 
                           Vedoucí: ing. Radek Hrabal
                     
                     5)   Tenis kurty Sokolovna Věrovany – celkem se zúčastnilo 15 hráčů. 
                           Pořadí dvouhra: Benda, Vysloužil, Strouhal. 
                           Pořadí čtyřhra: Koudelka - Strouhal
                           Benda -Vysloužil, Macenauer - Židák. 
                           Vedoucí: Miroslav Kubíček 

 Celkový počet sportovců: 192

 Celkový počet diváků:      100 



KAUZA PÍSKOVNA 



 zmocněnec - Eva Skoupilová, členové - Eva Skoupilová, Jan Chudoba, 
RNDr.Lada Kovaříková, ing.Vojtěch Trefil, Zdeněk Mazal.st., Ladislav Ječmínek ml.





Dotazník týkající se kvality života v obci Věrova-
ny dostali občané společně s posledním Zpra-

vodajem Věrovan. 
Dotazník vyplnilo a odevzdalo 93 občanů (bylo roz-
dáno 1000 dotazníků), tedy pouze 9,3% oslovených 
občanů (starších 18-ti let). Přesto, že je to nízké pro-
cento, výsledky dotazníku byly zpracovány. Děku-
jeme všem, kteří si našli volnou chvilku a dotazník 
vyplnili a doufáme, že příště bude vyplněných do-
tazníků více.
Na otázky odpovídalo 53% žen a 47 % mužů. Nej-
silnější věkovou skupinu tvořili občané ve věku 20 
– 39 let. 

Téměř 69% občanů uvedlo, že chtějí v obci i nadále 
zůstat. Ve skupině občanů ve věku do 19-ti let však 
až 60% občanů uvádí, že z obce odejdou. 

Otázka č. 1 – Jak jste spokojení s kvalitou slu-
žeb a dalších aktivit v různých oblastech života 
v obci? – stupnice hodnocení byla jako ve škole 
– 1-velmi dobrá; 5 – velmi špatná.

Jak je vidět z grafu, velmi dobře bylo hodnoceno zá-
sobování plynem (více než 70% občanů hodnotilo 
na jedničku). Poměrně dobře byla hodnocena čisto-
ta v obci; 42,5% hodnotilo na dvojku, ale téměř 13% 

Dopravní obslužnost, služby a kulturní a  spor-
tovní vyžití byly hodnoceny „průměrně“. Doprav-
ní obslužnost hodnotilo stupněm dvě a tři 67,4 % 
občanů, služby 61,8% občanů a kvalitu kulturního 
a sportovního vyžití také 61,8 % občanů. Ve věkové 
skupině občanů do 19-ti let však dopravní obsluž-
nost hodnotilo „na čtyři nebo pět“ 60% občanů, 
ve věkové skupině občanů nad 60 let 25% občanů. 
Občané v těchto věkových skupinách jsou nejvíce 
závislí na veřejné dopravě. 
Činnost mateřské a základní školy byla hodnocena 
spíše pozitivně. Známkou jedna a dvě hodnotilo 
činnost mateřské školy 75,3% občanů, činnost zá-
kladní školy 64,8 % občanů.

ji hodilo „za pět“. Tento výsledek souvisí s zřejmě 
s tím, že 34 % obyvatel vidí velký problém ve van-
dalismu, ničení zastávek a hřiště a „kulturním vy-
žití mládeže po hospodách“ (výsledky vyhodnocení 
otázky č. 8). Nejhůře byla hodnocena kanalizace 
– 67% občanů ji hodnotí známkou čtyři a pět. Více 
než 34% obyvatel hodnotí velmi špatně stav komu-
nikací (známky čtyři a pět). 

Úroveň sociální a zdravotní péče byla hodnocena 
průměrně; známkou dvě a tři hodnotilo sociální 
péči 61,6% občanů a zdravotní péči 59,3 % občanů. 



Otázka č. 2 – Čím by se mělo podle Vás přednost-
ně zabývat obecní zastupitelstvo?

Na základě vyhodnocení této otázky „vykrystali-
zovalo“ pět oblastí, kterými by se mělo obecní za-
stupitelstvo zabývat a řešit je. Je to vybudování in-
frastruktury (voda, kanalizace), stav komunikací, 
možnost nové výstavby, kvalita a dostupnost zdra-
votní péče a dopravní obslužnost.

Otázka č. 3 – Myslíte si, že lidé ve Věrovanech 
mají šanci ovlivnit vývoj své obce?

Výsledek je „skoro ne-
rozhodně“. Pro ano 
nebo spíše ano hlaso-
valo 41,1% občanů a 
pro ne nebo spíše ne 
51,1% (takže vlastně 
spíše ne).

Bohužel úroveň zdravotní péče hodnotilo negativ-
ně (známkou čtyři a pět) 30,2% občanů.

Otázka č. 4 – Zajímáte se o práci obecního úřa-
du?

O práci obecního úřadu 
se nezajímá 5,5% občanů 
– ostatní ano!

Otázka č. 5 – Jak jste spokojen s informovaností 
o činnosti úřadu?

Tady máme „shodu“ – 
44,9% občanů je informo-
váno dostatečně, 43,8% 
nedostatečně nebo vů-
bec.

Otázka č. 6 – Jak často a odkud jste informován o 
tom, co se rozhodlo na obecním úřadě?

Jak je vidět, naši občané získávají informace nejčas-
těji ze zpravodaje, z místního rozhlasu (poměrně 
často byla v dotazníku poznámka o špatné srozu-
mitelnosti a slyšitelnosti) a také od příbuzných. 
Jako nejdostupnější zdroj občané uvedli zpravodaj 
(43,3%), rozhlas (32,8%) a internet (17,9%).

Otázka č. 7 – Uveďte, co považujete za největší 
přednost bydlení ve Věrovanech?

Na tuto otázku odpovědě-
lo pouze 38 občanů; z nich 
74 % si nejvíce cení klidné 
bydlení.

Otázka č. 8 - Uveďte, co považujete za největší 
problémy a nedostatky, co byste vzkázali vedení 
obce?

Na tuto otázku odpovědělo 77 občanů. Znovu se 
objevuje problém kanalizace, stavu komunikací, 
práce zastupitelstva. Dále problémy, které si způso-
bují občané sami bezohledným chováním k ostat-
ním (vandalizmus, chování řidičů, rušení nočního 
klidu, hluk v neděli apod.).



Otázka č. 10 – tradice

Občané projevili zájem o zavedení, obnovu nebo 
posílení těchto kulturních nebo sportovních akcí: 
- připomínání kulturního dědictví, životní 
výročí starších občanů
- více dětských akcí, např. turistický kurs pro 
děti o prázdninách
- více plesů
- nová posilovna
- zábavy
- cimbálovka a dechovka
- výstavy 
- pálení čarodějnic
- rakodavské hody
- vodění medvěda

(i když od smíchu je někdy blízko k pláči):
Co považujete za největší přednost bydlení ve Vě-
rovanech?
- už jsem si zvykl
- to bych taky rád věděl
- že máme místo školy hospodu
- nic
- rozhodně zpravodaj – redakce děkuje!
Co považujete za největší problém bydlení ve Věro-
vanech?
- vysoký počet mladistvých opilců
Hodnocení infrastruktury:
- voda teče
- plyn taky
- kanalizace nesmrdí
- postavíme metro
Nejčastější zdroj informací:
- drby jsou drby!!!

K otázce vítání občánků se vyjádřilo 77 občanů; 63% 
z nich by znovuzavedení této tradice uvítalo.
Tím jsme se dostali na konec vyhodnocení našeho 
dotazníku. Aby jste nebyli zahlceni pouze suchými 
čísly, vybrala jsem z odpovědí našich kreativnějších 
občanů odpovědi, které Vás možná pobaví 

I letos jsme se zúčastnili již II. Hanácké 
hasičské pouti v Dubu nad Moravou, 

která se konala 25. 4. 2009 ve 14 hodin.
Po mši svaté věnované sv. Floriánovi, pa-
tronu hasičů, následoval pestrý program 
s hasičskou tématikou, přehlídkou hasič-
ské techniky, bohatým občerstvením a 
hasičskou kapelou.
Hosty na této pouti byli hasiči z Polska, 
kteří nás pozvali na jejich obdobnou slav-
nost.
                                               (Foto: Ivo Mrázek)   

II. Hanácká hasičská pout v Dubu nad 
Moravou



V neděli 3. 5. 009 se naše soutěžní družstvo mužů 
společně s SDH Domamyslice zúčastnilo zájez-

du do Polska.
Soutěžní klání s místními sbory bylo poznamenáno 
rozdílným přístupem k provedení soutěže a starší 
technikou polských hasičů. Naše sbory předvedli 
výkon o třídu lepší než polské.
V pohostinném a přátelském prostředí pak všichni 
strávili příjemný den.

Letošní VII. ročník byl povznesen na mezinárod-
ní pohárovou soutěž. Byl však zastíněn nepří-

jemným deštivým počasím.
Za náš SDH se zúčastnila 2 družstva mužů a ve své 
premiéře také družstvo žen. Ve velké konkurenci 
muži  obsadili 7. a 10. místo. Ženy zahájily svoji éru  
výborným 2. místem.

Jak se letos již stalo tradicí, doprovázelo soutěž od 
začátku nevlídné počasí. Nenakonice reprezento-

valo jedno družstvo mužů a také družstvo žen.
Muži obsadily třetí místo.
Ženy vybojovaly opět druhé místo a postoupily do 
okresního kola. V běhu na 100 m obsadila naše sou-
těžící v jednotlivcích 3. místo. Družstvo žen hned 
v prvním roce svého působení dokázalo, že je pro 
ostatní rovnocenným partnerem.

Družstvo žen se hned v prvém ročníku svých 
soutěží propracovalo na okresní soutěž, která 

se konala 20. 6. 2009 v Šumvaldu. Počasí opět mok-
ré. I když jsme měli svůj vlastní stan, nakonec jsme 
v přátelském duchu obývali jeden velký stan s Drah-
lovem a Čertoryjemi.
Družstvo bylo "vylosováno" jako první v pořadí, což 
pro první start v takové soutěži bylo velice nepří-
jemné (děvčata se např. poprvé setkala se štafetou, 
šla do všeho jako první...). A vůbec se jich držela 
smůla, která je chtěla od soutěžení odradit - ale ne-
daly se !!!
Hned v úvodu soutěžení měla jedna z našich soutě-
žících na překážce ošklivý pád, ale i přes to se zmo-
bilizovala a nastoupila do druhého kola (dokonce i 
na proskok oknem!).
A útok? Ten zahajovaly také jako první a pořadatelé 
až po tom, co jim došla voda v kádi v průběhu naše-
ho útoku, přišli na to, že ji musí průběžně dopouš-
tět. Takže děvčata musela útok opakovat.

(Foto: Ivo Mrázek)

(Foto: Ivo Mrázek)



Umístění: 5. místo ve štafetě 4 x 100 m, 4. místo 
v požárním útoku a v celkovém pořadí obsadily 5. 
místo. GRATULUJEME !!!
Moc se nám líbila velmi přátelská nálada s družstvy 
z našeho okrsku. Mezi ostatními jsme ji pozorovali 
pomálu. Také si děvčata pochvalovala pomoc svého 
doprovodu při technickém zajištění (motání hadic 
apod. - Buršík ml., Ježák St., Mrázek, Mrázková J.)

(Foto: Ivo Mrázek – Zleva nahoře: V. Švédová, M. 
Majerová, D. Mrázková, J. Majerová. Zleva dole: V. 
Mrázková, E. Dvořáčková, J. Dvořáčková.)

V čase, kdy se nescházíme (přes prázdniny), pro-
bíhá v naší zbrojnici stavební úprava. Konečně 

budeme mít základní sociální zařízení a také malou 
kuchyňku.
Poděkování za 
zdárný průběh 
celé akce ná-
leží obecnímu 
úřadu a staveb-
ní firmě STA-
VEKORP. Za 
SDH je nutno 
vyzdvihnout 
práci bratra Jo-
sefa Doležela 
(který na celou 
adaptaci do-
hlížel) a několika dalších členů a příznivců SDH (Fr. 
Buršík st., Fr. Soušek, J. Soušek, St. Ježák, P. Ježák, J. 
Indrák, J. Mrázková, D. Mrázková, I. Mrázek).

Je známý jako milující manžel, otec či dědeček, pro nás - hasiče jako zodpovědný, čestný 
a dobrý kolega, přítel a vtipný společník.

Je členem SDH Nenakonice od roku 1955. Ve sboru se dlouhá léta věnoval práci s mláde-
ží. V roce 2006 dostal nejvyšší hasičské vyznamenání „Zasloužilý hasič“. Stále pracuje ve 

funkci jednatele.

Informace z dění v SDH Nenakonice můžete sledovat na www.volny.cz/hasne.
                                                                                                                  Za SDH Nenakonice:  Ivo Mrázek, starosta. 



Koncem května se mažoretky Věrušky Berušky        
a Věrovanky na pozvání pořadatelů zúčastnily 

kácení máje v Nenakonicích. Oběma skupinám se 
vystoupení, které zahájily společnou skladbou se-
cvičenou s našimi seniorkami, moc povedlo.
Tím největším vystoupením byly pro naše mažoret-
ky věrovanské hody. Děvčata předvedla všechno, co 

se za celý rok naučila - pódiové 
skladby i defilé v průvodu. Školní 
rok skončil a hurá na prázdniny 
bez školy i mažoretčích trénin-
gů.
To ovšem neplatilo pro naši „Šest-
ku z Věrovan“. Děvčata trénovala 
i během prázdnin a absolvovala 3 
vystoupení. Dne 4. 8. vystoupila 
v doprovodném programu pro 
oddíl výuky mažoretčího sportu 
na příměstském táboře pořáda-
ném Akademik Sport Centrem 
UP Olomouc. Na pozvání kapely 
Hasičského záchranného sboru 
Olomouckého kraje se dne 23. 
8. zúčastnila slavnostního ote-

vření zrekonstruovaného náměstí v Bystrovanech. 
Po tomto vystoupení přijala osobní pozvání pana 
starosty z Přáslavic. Zde svým vystoupením 28. 8. 
zahájila provoz nové cyklistické stezky.
Prázdniny uběhly rychle. Mažoretky si je ale ještě o 
měsíc prodlouží.

K 1. září je  do naší  MŠ zapsáno 
50 dětí, které jsou rozdělené do 

dvou tříd. O I. oddělení – třídu ko-
ťátek -  se stará p. učitelka Mgr. Ma-
rie Přecechtělová a dočasně p. uč. 
Hrazdilová, o II. odd. – třídu med-
vídků – p. uč. Pavelková. Asistent-
kou pro integrované dítě je p. Jitka 
Kubíčková.
Paní ředitelka Iveta Konečná tím-
to děkuje za vybudování zastřešení 
části terasy na zahradě MŠ firmou „ 
Ječmínek“.

1. září většina dětí začala zvesela
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